



# Protokoll styrelsemöte – 2020-09-23

## 1. Formalia

### 1.1 Mötets öppnande

Mötet förklarades öppnat 12:05

### 1.2 Närvarande

Närvarande vid mötet var:

Sebastian Elf

Viktor Olbrant

Simon Broman

Joanna Kubik

Rajinder Singh

Clara Hällgren

Pontus Wiström

Christian Säldebring

Pierre Le Fèvre

Mats-Hjalmar Murman

Mikael Stedt (ankom 12:16)

### 1.3 Anmäld frånvaro

Tommy Reuterskiöld

Alexander Kristiansson

### 1.4 Val av mötets ordförande

Sebastian Elf valdes till mötets ordförande.

### 1.5 Val av mötets sekreterare

Viktor Olbrant valdes till mötets sekreterare.





## 1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar inkom.

## 1.7 Mötets behöriga och beslutsrämsighet

Mötet förklarades behörigt utlyst och beslutsrämsigt.

## 1.8 Föregående protokoll

Föregående protokoll är ej justerat och anslaget.

## 1.9 Val av justerare

Joanna Kubik och Clara Hällgren valdes till mötets justerare.

## 1.10 Anmälan av övriga frågor

Inga övriga frågor.

## 1.11 Föredragningslista godkännande

Föredragningslistan godkändes.

# 2. Rapporter och meddelanden

## 2.1 Styrelsen

Ordförande: Har suttit på flertalet möten förra veckan för att reda ut vad för sorts aktiviteter vi får anordna. Alla evenemang som inte medför servering av alkohol är godkänt att hållas så länge de följer FHM:s riktlinjer kring Covid-19.

Vice ordförande:

Ledamöter:

Viktor: Nu när terminen dragit igång och vi återfått tillgång till skolans lokaler kommer det vara noggrannare med att protokoll justeras i tid.





Mats-Hjalmar: Alla skåp är för närvarande uthyrda.

## 2.2 Organ och nämnder:

Företagsgruppen(FG):

Vi ska eventuellt anordna evenemang med Schneider Electric.

Clubbmästeriet(QM):

ETA på läskautomat: 1-2 veckor.

Lokalnämnden:

Saknas finansiella medel.

Mottagningsgruppen(Mogen):

Har inte gjort jättemycket. Håller på och sammanställer ekonomin. MR nästa vecka. Inget besked kring tackgasque men låg sannolikhet att vi kommer få en festanmälan i rudan godkänd.

Studienämnden(SN):

Skolan har ändrat grupprumsnummer och satt upp en ny förteckning över vilka lokaler som heter vad. Denna nya lista överensstämmer inte med det som visas i KTH:s bokningssystem. Leder till mycket förvirring och onödiga konfrontationer mellan studenter om vad som bokats.

Spelgruppen(STRUPPEN):





Håller på och köper in spel till Playstation. Ämnar anordna flertalet träffar framöver. Om intresse finns kommer det anordnas DnD-kampanj.

Kårens ansvariga rengöringspatrull (KARP):

Inget att rapportera.

JML-nämnden:

Ett tiotal har anmält intresse att gå med i nämnden. Ska hålla ett inledande möte inom kort. En organisation inom KTH har för avsikt att besöka oss för samtal med kvinnliga studenter.

Valberedning:

Inget att rapportera.

Idrottsgruppen(IG):

Ska anordna terminens första evenemang inom kort.

Fanborgen:

Inget att rapportera.

2.3 THS, Övriga:

Revisorer:

På det stora hela ser revisionen bra ut.





### 3. Besluts- och diskussionspunkter

#### 3.1 SM

Under SMP1 kommande vecka kommer beslut tas kring ansvarsbefriande för organ och nämnder verksamhetsåret 2019.

#### 3.2 Lån Mogen

Ordförande har lånat ut ett belopp på 14 000 SEK till mottagningsgruppen. Detta för att möjliggöra att räkningar ska kunna betalas i tid. Styrelsen finner att detta var befogat.

#### 3.3 Företagsgruppen – avgående ordförande

Christian har lämnat in skriftlig ansökan om entledigande.

Mötet beslutar att bifalla Christians ansökan om entledigande.

#### 3.4 Osqvik

Osqvik bokad 31 oktober. Ska undersökas om det finns någon som är villig att dra i och planera evenemanget.

### 4. Övriga frågor

Inga övriga frågor.

### 5. Nästa möte

Nästa möte planerades till 7 oktober.





## 6. Mötet avslutas

Mötet avslutades 12:29.

Mötesordförande:

Justerare #1:

Justerare #2:

---

Ort & Datum

---

Ort & Datum

---

Ort & Datum

---

Namnteckning

---

Namnteckning

---

Namnteckning

---

Namnförtydligande

---

Namnförtydligande

---

Namnförtydligande

